
Referat fra bestyrelsesmøde den 17. maj 2022

Deltagere: Jan-Ole, Helle, Heidi, Karna, Flemming, Lennart og Birte.

Pkt. 1 Småsnak og spisning.

Pkt. 2 Nyt fra Lokalinspektør: 
Helle er i Gildhøj en gang om måneden, hvis der er behov for det, vil hun gerne komme flere gange. Der har
dog ikke været nogen der har bestilt tid til at tale med hende i kontortiden.
Jorden i ”skoven” bliver afhentet torsdag formiddag.
Vedr. regninger ved fraflytning. Der bliver slebet gulve, malet karme, døre, fjernet diverse hakker i karme 
og døre. Der bliver sat gipslofter op. 
Brev fra beboer omkring blomsterbedene i ”skoven”. Lennart tager kontakt til beboeren.
På grund af manglende vand i marts og april har det ikke været muligt at så blomster. Det er forsøgt i første
bed, der er intet kommet op. Det er nok lettere i vores egne små haver, hvor vi kan vande.

Pkt. 3 Færdig planlægning af afdelingsmøde og sommerfest:
Heidi har bestilt mad til årsmødet. Flemming sørger for drikkevarer til årsmødet. Helle bestiller tallerkener 
og glas.
Karna har bestilt 70 Stole, de kommer onsdag.
Øl anlæg er bestilt og Lennart henter det fredag.
Gennemgang af indkomne forslag til årsmødet. 
Ærgerligt at der ikke er kommet beregninger omkring renovering er tag/brandmure.
Desværre er det uddelte til beboerne ikke sat rigtigt sammen. 

Pkt. 4. Eventuelt.
Intet

Næste møde er den 21. 2022 kl. 17.30
Mad: Heidi.

Hilsen Karna


